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内容概要

　　《新世纪新模式：初3英语备考试题集》是根据新的英语课程标准、教材、考试大纲以及试卷题
型而编写。
目的是为了帮助初中毕业班的学生系统地复习初中阶段所学的语言功能项目和语言知识项目，提高综
合运用英语的能力。
　　《新世纪新模式：初3英语备考试题集》共有五部分：第一部分为初中阶段分册复习，旨在帮助
学生复习、巩固在初中阶段所学的要点；第二部分为综合练习，旨在帮助学生综合复习，更进一步提
高运用英语的能力；第三部分为中考模拟试卷，旨在帮助学生熟悉、了解考试的题型和考点；第四部
分为口试题；第五部分为英语中考试卷。
《新世纪新模式：初3英语备考试题集》所选的练习题既注重基础训练又瞄准中考要求。
书后附有听力材料和试卷的参考答案。
学生可以在全面复习的基础上进行自测，以期达到巩固知识，提高能力的目的，争取在考试中取得良
好成绩。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<新世纪新模式初三英语备考试题集>>

书籍目录

第一部分 初中阶段分册复习第七册第八册第九册第十册第十一册第十二册第十三册第十四册第二部分
综合练习练习一练习二练习三练习四练习五练习六第三部分 中考模拟试卷试卷一试卷二试卷三试卷四
试卷五试卷六第四部分 口试题口试题一口试题二口试题三口试题四口试题五口试题六第五部分 英语
中考试卷2000年英语试卷2001年英语试卷答案

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<新世纪新模式初三英语备考试题集>>

章节摘录

　　A tourist came out of the airport. There were a lot of taxis， and the tourist asked every taxidriver for his
name. Finally he took the third taxi. It cost 5 dollars from the airport to the hotel. "Howmuch does it cost to drive
me round the city for the whole day?" the tourist asked. "100 dollars，" said thetaxi driver. This is very expensive，
but the tourist agreed.　　The taxi driver took the tourist everywhere. He showed him all the interesting places in
the city. In theevening they went back to the hotel. The tourist gave the taxi driver 100 dollars and said， "What
about to-morrow?" The taxi driver looked at the tourist. "Tomorrow? It s another 100 dollars tomorrow." But
thetourist said， "Thats O.K. If thats the price. See you tomorrow." The taxi driver was very pleased.　　The next
day the taxi driver took the tourist everywhere again. They visited all the interesting places.And in the evening they
went back to the hotel. The tourist gave him 100 dollars again and said， "Im go-ing home tomorrow." The taxi
driver was sorry. He liked the tourist and， above all， 100 dollars was goodmoney. "So youre going home.
Where do you come from?" he asked. "I come from London."　　"London!" said the taxi driver. "I have a sister in
London. Her name is Susannah. Do you knowher?"　　⋯⋯
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